
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. juli 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BE
Ministeren bedes endvidere redegøre for, hvilke tiltag ministeren agter at
iværksætte for, at sagen efterforskes behørigt og, om den lange sagsbehand-
lingstid i øvrigt giver anledning til at overveje, om der er foretaget egentlige
sagsbehandlingsfejl fra anklagemyndighedens side i denne sag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL) og Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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